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Тема магистерской работы: «Разработка бизнес плана бизнес центра эконом класса». Работа состоит из введения, общей характеристики работы, трех глав, заключения, списка использованных источников. Полный объем магистерской работы составляет 67 страниц, и включает 18 таблиц, 11 иллюстраций, список источников состоит из 18 наименований.
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Объект: разработка экономических, технологических и маркетинговых подходов для реализации проекта на базе предприятия «Делорм».

Предмет: комплекс мероприятий необходимых для разработки бизнес плана и успешному строительству бизнес центра.

Цель: разработка бизнес плана строительства бизнес центра эконом класса.

Задачи:

· Определить понятие бизнес плана

· Провести анализ внешней среды рынка

· Определить методы маркетинга 

· Оценить эффективность проекта и риски

Методы исследования: анализ среды компании, кабинетные исследования, общенаучные методы (анализ, синтез, обобщение, логический метод).

Theme of master's work: "Development of the business plan of the business center of economy class." The work consists of an introduction, general characteristics of the work, three chapters, conclusion, list of references. The total volume of the master's work is 67 pages and includes 18 tables, 11 illustrations, source list consists of names of 18.

Tags: Business Plan, Business center, commercial real estate, construction, development, rental, retail.
Project: development of economic, technological and marketing approaches for the implementation of the project on the basis of the enterprise "Delorm".

Subject: a set of activities required to develop a business plan and the successful construction of the business center.

The purpose: development of a business plan to build a business center of economy class.

Objectives:

• Define the concept of a business plan

• Analyze the external environment Market

• Identify methods of marketing

• Evaluate the effectiveness of the project and the risks

Methods: analysis of the environment of the company, desk research, scientific methods (analysis, synthesis, generalization, logical method).

